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Referat fra møde i arbejdsgruppen for Sociale forhold, Sundhed og Omsorg, afholdt mandag 

den 10.02. 2020, kl.16:00 – 17:00 i Lokaludvalgets lokaler i Beboerhuset. 

Deltagere: Ginni M., Hildur, Elsa L, Britta KH., Poul B. Elin J. og Sven Erik. 

Afbud: Tine og Gunnar P.  

 

 

Dagsorden: 

1. Plejehjem nu/ sidste nyt. 

2. Brev vedr. tilgængelighed Torvegade. 

3. Meddelelser. 

4. Nye initiativer 

5. Kommende mødedatoer. 

Ad. 1. Plejehjem nu/ sidste nyt. Gruppen orienterede om at Klaus Mygind igen er indtrådt i TMF 

udvalget og gruppen har talt med ham igen, især for at få ham til at fremme ideen om et plejehjem 

på Grønlands Handels Plads. D.v.s. at han skal arbejde for at kommunen går ind i sagen og sikre at 

der udarbejdes en lokalplan for området, som vil  tilgodese at der kun kan bygges plejehjem på 

grunden.  

Der har også været kontakt til Per Christensen og det er aftalt at gruppen sammen med ham og 

Klaus Mygind besigtiger to plejehjem i kommunen, for at se hvad der reelt kræves for at etablerer et 

plejehjem. De to plejehjem der skal besøges, er et plejehjem i Valby der ligger på Valby Langgade 

og et plejehjem i De Gamles by.  

Spejdergrunden er også blevet luftet, men Grønlands Handels Plads har 1. prioritet.  

Britta oplæste brev, der er sendt til borgmesteren for TMF, med en opfordring til at kommunen går 

ind i sagen og sikre en lokalplan for området. Får de ikke svar inden for rimelig tid, så kontaktes 

borgmesteren personligt. (brevet sendes til resten af gruppen). 

Ad. 2. Brev vedr. tilgængelighed Torvegade. Sven Erik orienterede om at vores brev ang. 

tilgængelighed i Torvegade og Sankt Annæ Gade, blev behandlet på sidste Lokaludvalgsmøde og 

der var enkelte ændringer. Stor set alle var enige i at der skal ses på forholdene.  

Ad. 3. Intet hertil. 

Ad. 4. Nye initiativer. Vi havde en drøftelse vedr. tilbud til ældre på Christianshavn. Vi har vores 

Seniorklub på Christianshavn, men her på det sidste har der været lidt stille omkring denne. Der 

mangler f.eks. en aktivitetsplan, som der tidligere har været i Christianshavneren.  

Herudover var alle enige om at vores beboerhus udgør et godt samlingspunkt for bydelens beboere, 

men stadigvæk store mangler hvad angår tilgængelighed. Godt nok er der lavet rampe til salen og 

en lift til kørestolsbrugere (men sidstnævnte kræver desværre altid at der tilkaldes hjælp). Det er 

umuligt at benytte 1. sal, da der mangler en elevator. Så nok et initiativgruppen kan arbejde med på 

de kommende møder,  

https://www.kk.dk/artikel/klaus-mygind-1
https://www.kk.dk/artikel/klaus-mygind-1
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Ad.5. Kommende mødedatoer:  

 Mandag den 9.3 kl. 16:00 

Tirsdag den 14.4 kl. 16:00 

 Mandag den 11.5.kl. 16:00 

 

For referat: Sven Erik 

 


